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Írásbeli kérdé s
Dr. Schmitt Pál
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Milyen intézkedéseket kíván tenni a Magyar Posta piacnyitásra történ ő megfelelő
felkészítése érdekében? ”

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A postai szolgáltatások bels ő piaca 2012-től teljessé válik, így a Magyar Posta még

meglévő kizárólagos jogai is megszűnnek. Ezzel összefüggésben az elmúlt évekbe n

elindult egy felkészülési folyamat a Magyar Posta piacnyitásra történő felkészülése

érdekében. A felkészülési folyamat annak céljából indult meg, hogy ha a megnyíló piac

várhatóan mégis produkál számottevő új, a postai piacra belépő szereplőt, azonban a

Magyar Posta addigi versenyképességére, hálózati infrastrukturális és tangibili s

tőketulajdoni előnyeire támaszkodva képes legyen minőségi és árrugalmas

szolgáltatással megfelelő módon reagálni a konkurencia megjelenésére .

Annak érdekében, hogy a Magyar Posta Zrt. a versenyben megfelelően meg tudja állni a

helyét, a felkészülési programot végre kell hajtani, a szükséges fejlesztéseket el kel l

végezni, azonban a Fidesz-kormány erre vonatkozó terveir ő l jelenleg semmit sem tudni .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949. évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogommal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézem Önhöz :



1. Milyen intézkedéseket lát szükségesnek a Magyar Posta Zrt . postai

szolgáltatások piacán betöltött szerepének er ősítése érdekében?

2. Fenntarthatónak tartja-e a Magyar Posta Zrt . jelenlegi országos hálózatsűrűségét

versenypiaci körülmények között?

3. Milyen intézkedéseket tervez a hálózatsűrűség fenntarthatóságának meg őrzése ,

így a postai alkalmazottak létbiztonságának fenntartása érdekében ?

4. Milyen intézkedéseket lát szükségesnek a működés finanszírozhatóságának

javítása érdekében?

5. Milyen intézkedéseket lát szükségesnek a Magyar Posta Zrt . – mint állami

tulajdonban álló vagyonelem – értékének meg őrzése, növelése érdekében ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . július . . . .

Kovács Tibor

országgyűlési képviselő
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